
Statutární město Děčín   

Z á p i s 

z  jednání sportovní komise, konané dne 26.03.2020,od 18:00 hodin, 
videokonference. 
Přítomni: 
Mgr. Jan Mareš, Robert Landa, Ing. Tomáš Štěpánek, Ing. Igor Bayer, Lukáš Trnka, Mgr. 
Oldřich Kadlec a Ing. Rostislav Donát  
Hosté: Jakub Houška 
 
Program:  
1/ Projednání žádostí podaných v rámci dotačního programu „Podpora aktivit v oblasti 
sportu“ v roce 2020 – žádosti  na AKCE, reprezentaci, činnost, volnočas - úpravy 
OŠK ve spolupráci se sportovní komisí oslovilo jednotlivé sportovní kluby, spolky – žadatele 
o dotace  k upřesnění termínů svých předkládaných žádostí na akce a činnost zejména v I. 
pololetí 2020.  
 
25.03.2020 byly zpětné informace k plánovaným akcím, či zajištění činnosti v I. pololetí 
2020 přeposlány a následně telefonicky projednány s předsedou komise. Podklady byly 
odeslány členům sportovní komise - k nastudování a seznámení se s novými podmínkami a 
termíny akcí (do jednání komise dne 26.3.2020). 
26.03.2020- členové sportovní komise podrobně projednali a znovu jednotlivě posuzovali 
došlé žádosti na akce, volnočasové aktivity a např. sportovní reprezentaci města vzhledem 
k termínům akcí zejména I. pololetí 2020 a vyhlášenému nouzovému stavu v ČR. 
Celkově je sportovní komisí navrženo u žádostí do 50.000,00 Kč nepodpořit 7 projektů a u 
dalších 5 projektů byly částky upraveny. Sportovní komise navrhla snížení dotací z částky 
563.500,00 Kč na částku 408.500,00 Kč. 
 

- Zrušené akce byly vyřazeny, akce bez jistoty konání odloženy,  
- Akce, které proběhnou a zejména činnost klubů mládeže ve II. pololetí 2020 

byla podpořena. 
 

Sportovní komise zároveň nedoporučila u 7 žádostí nad 50.000,00 Kč tyto předkládat nyní 
do zastupitelstva města. Jedná se především o spolky, které žádají zároveň o dotace u 
dalších vyhlášených titulů - kultura a sociální oblast.  Pro další 3 spolky, které žádají na akce 
ve II. pololetí 2020 komise doporučila předložit v pozdějším termínu. Celkově se jedná o 
částku 205.000,00 Kč. 
Závěr: Členové sportovní komise doporučují upravený návrh dotací v RM schválit. 
Hlasování: 7x ANO. 
 
2) Různé:  

 Příprava nového dotačního programu pro rok 2021, zkušeností jiných měst, seznámit 
se s dotační programem Ústí nad Labem, připravit návrhy do dalšího jednání 
sjednocení a zjednodušení žádostí.  

 Komise si ukládá za úkol připravit aktualizaci Koncepce rozvoje sportu, pohybových a 
volnočasových aktivit v Děčíně s návazností na Plán rozvoje sportu 2018-2028. 

 Podněty k dalšímu vylepšení webových stránek Děčín sportuje. 

Závěr:   Hlasování: 7x ANO 

Zapsala: Kapicová Soňa v.r.          Robert Landa v.r. 
V Děčíně dne 27.03.2020                                                        předseda komise sportovní 


